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Nivåvænge Grundejerforening 

Bestyrelsen 

Den 31. maj 2020 

 

 

 

Referat af bestyrelsesmøde tirsdag den 19. maj 2020 

Mødet blev afholdt i Bunkeren. 

Deltagere: Anne Kofoed; Christine Jensen; Erik Mørup; Peter Mandrup Jensen samt Frank Rygaard. 

Afbud: Erling Koch-Nielsen. 

 

1. Godkendelse af referat af møde den 21. april 2020 

Referatet var tidligere udsendt og blev godkendt. Referatet ligger på hjemmesiden. 

 

2. Drøftelse og beslutning vedrørende etablering af trampolin 

Materiale fra den nedsatte arbejdsgruppe var udsendt til bestyrelsesmødet. Bestyrelsen 

udtrykte tak til arbejdsgruppen for stort og omhyggeligt arbejde! 

Der forelå dels et forslag til etablering af trampolin, dels ideer til etablering af yderligere 

aktivitetsmuligheder.  

Bestyrelsen besluttede: 

- At etablere en nedgravet trampolin på godt 4 m i diameter 

- At placeringen er i nordenden af boldbanen – over mod Bunkeren 

- At der opsættes skilt med information om anvendelse af trampolinen 

- At der på foreningens hjemmeside lægges yderligere information om sikker anvendelse af 

trampolinen 

- At der etableres en mindre jordvold, der afskærmer trampolin mv. 

- At der anskaffes et bord/bænkesæt til opstilling i passende afstand fra trampolinen 
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- At det undersøges om og hvordan der kan etableres et mindre område med fliser, hvor 

bord/bænkesæt kan stå 

- At der ikke etableres en permanent grillplads i forbindelse med trampolinområdet 

- At omkostningen ved etableringen, ca. 20.000 kr., afholdes inden for årets budget 

Formanden indsender ansøgning om byggetilladelse til kommunen. 

Bestyrelsen drøfter senere forslag til yderligere aktivitetsområder. Erik og Peter spørger Marie 

Thing, om hun vil deltage i planlægningen. Frank deltager også. 

 

3. Drøftelse af muligheder for afholdelse af forskønnelsesdag 

Bestyrelsen besluttede, at der ikke afholdes forskønnelsesdag i foråret 2020 (på baggrund af 

Corona-virus). 

En aktiv gruppe beboere har etableret en havevandring den 27. juni 2020. 

I efteråret afholdes en lidt tidligere ”Store Klippe/beskæredag” end sædvanligt. Datoen er 

fastsat til lørdag den 5. september. 

 

4. Gensidig orientering 

• Legeplads Syd: Christine gennemgår legepladsen sammen med Bjarne Rasmussen og giver 

eventuelle mangler videre til Frank, der foranstalter nødvendig udbedring  

• Status vedrørende Nivå Bymidte:  

o Erik gav en status  

o Bestyrelsen takkede Erik og arbejdsgruppen i Nivåvænge for at arbejde med emnet 

og give input til planlægningen af bymidten  

o Der er lagt fyldigt informationsmateriale på foreningens hjemmeside 

• Affaldssortering: 

o Der er god kontakt til kommunen (Frank er kontaktperson) omkring 

implementeringen af den nye, kommunalt besluttede ordning med sortering i flere 

fraktioner 

o Der arbejdes med etablering af sorteringen på containerpladsen 

o Behovet for antal containere vurderes løbende 

o Det overvejes at anskaffe af en mindre container til restaffald, så der bliver bedre 

plads til den øvrige sortering 

o Der sikres en grundig information i takt med, at sorteringen udvides – både på 

containerpladsen og på foreningens hjemmeside 
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• Beplantning på fællesområde sydvest i bebyggelsen over mod Nivå Park: Bestyrelsen 

besluttede at anmode om et samlet oplæg til fremtidig beplantning af arealet. Bestyrelsen 

drøfter på førstkommende møde et forslag som derefter sendes i høring blandt alle 

grundejerforeningens beboere i det sydvestlige hjørne af bebyggelsen – og derefter træffes 

beslutning i bestyrelsen 

 

5. Eventuelt 

- Næste bestyrelsesmøde afholdes primo/medio juni (med en begrænset dagsorden) 

- Middag for gammel/ny bestyrelse søges afholdt den 26. september 

 

Ref. Peter 


